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Protokół z zebrania Zarządu Małopolskiego Związku Jeździeckiego
z dnia 9 października 2023

Lista obecności
1. Marta Polaczek – Bigaj
2. Jacek Sas – Wisłocki
3. Jagoda Turczyńska
4. Dorota Kaim 
5. Łukasz Wituchowski
6. Ewa Sołek-Kowalska
7. Piotr Rachwał
8. Ewa Zaręba

Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej Krzysztof Koziarowski

Zebranie odbyło się w formie videokonferencji.
Przewodniczący: Marta Polaczek-Bigaj

Prezes  Marta  Polaczek-Bigaj  otworzyła  posiedzenie  i  powierzyła  protokołowanie  Jagodzie 
Turczyńskiej

1. Cennik MZJ 2024

Marta Polaczek-Bigaj zaproponowała wprowadzenie opłaty dla ośrodków niecertyfikowanych za 
organizację egzaminu na odznakę OJK. Jacek Wisłocki zaproponował wprowadzenie tej opłaty 
dla klubów niezrzeszonych MZJ. 

Opłata  za  wizytacje  klubów nie  zrzeszonych  w MZJ zgłaszających  się  po  raz  pierwszy  do 
organizacji egzaminów na odznaki OJK, proponowane kwoty opłaty:

800 zł – 3 głosy 350 zł – 4 głosy 100 zł – 1 głos

Uchwała 3/10/2023

Zarząd MZJ podjął uchwałę o dodanie do cennika opłat MZJ, pozycji: 

„Opłata  za  wizytacje  klubu  niezrzeszonego  w  MZJ  zgłaszającego  się  po  raz  pierwszy  do 
organizacji egzaminu na odznaki OJK w kwocie 350zł”

ZA: 7

PRZECIW: 0

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 1

http://www.kjfacimiech.pl/


Uchwała 4/10/2023

Zarząd MZJ podjął uchwałę o dodanie do cennika opłat MZJ, pozycji: 

„Opłata  za  zgłoszenie  egzaminu  OJK  dla  klubu  niezrzeszonego  w  MZJ  oraz  dla  klubu 
zrzeszonego w MZJ zgłaszającego egzamin po terminie (30 dni przed dniem egzaminu). W 
kwocie 100zł.”

ZA: 8

PRZECIW: 0

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0

Uchwała 5/10/2023

Ewa Sołek-Kowalska zgłosiła uchwałę o podniesienie licencji jednorazowej do kwoty 60zł

2 za

3 przeciw

2 wstrzymujące

Uchwała nie została uchwalona

2. Podsumowanie spotkania prezesów WZJ

Marta Polaczek-Bigaj przedstawiła przebieg spotkania i  propozycje odnoszące się do 
WZJ.  Planowane jest  wprowadzenie  nowego poziomu uprawnień szkoleniowych – animator 
jeździectwa, oraz dofinansowanie szkoleń organizowanych przez WZJ ze środków z odznak 
jeździeckich wygenerowanych w danym regionie.

Marta Polaczek-Bigaj zamknęła zebranie, kolejne spotkanie odbędzie się w listopadzie.


